



HUTCHMED (CHINA) LIMITED

**INTERACTION WITH PATIENT &
PATIENT ORGANIZATIONS
POLICY**

与患者及患者组织的互动政策

Updated in August, 2022

2022年8月更新版

Definition of Patient Organizations

A non-profit institution that primarily represents the interests and needs of patients, their families and/or caregivers. Patient Organizations may be comprised of volunteers and/or professional staff; they may or may not be formally constituted entities. Patient organizations may focus on broad or narrow disease states and may engage in a variety of activities including, but not limited to, disease and treatment education, pre and post-diagnosis support and counseling, advocacy, funding of medical research.

主要代表患者、患者家属和/或护理人员利益和需求的非营利机构。患者组织可能由志愿者和/或专业人员组成；他们可能是也可能不是正式组成的实体。患者组织可以专注于广泛或狭隘的疾病状态，并可以参与各种活动，包括但不限于疾病和治疗教育、诊断前和诊断后支持和咨询、宣传、医学研究资助。

HUTCHMED's View

Patient Support Programs (“PSP”) must be designed for the benefit of patients.

患者支持项目是为了患者的利益，以患者关怀为核心。

PSP is non-promotional. PSP does not have the intention as a means to improperly influence relevant stakeholders with a purpose to promote or induce prescription.

患者支持项目不以推广为目的，不会通过患者支持项目不当影响相关利益方，从而促使或诱导处方。

The interaction and communication with patients strictly complies with the relevant laws and regulations. The Company will not promote prescription drug to patients.

与患者的互动交流严格遵循相关法律法规要求。公司不向患者推广处方药产品。

The protection of information and data from patients strictly complies with the relevant laws and regulations. Explicit and informed consent in written Form from patient shall be obtained in PSP.

患者信息和数据保护严格遵循相关法律法规要求。患者支持项目需要获得患者书面签署的知情同意。